
Informace pro občany o průběhu konání veřejného   

         zasedání Zastupitelstva obce Staňkovice  

 

     Dne 26.11.2014 se konalo veřejné zasedání zastupitelstva obce Staňkovice (pod kterou 

spadají obce Tvršice a Selibice), jenž je ve správním území města Žatce. Za obec Selibice byl 

jednání přítomen Ing. Libich Vladimír jako starosta a občan Vitásek Josef. Za obec Tvršice a 

Staňkovice přítomno cca. 30 občanů.  

     Na jednání se řešily problémy týkající se výše uvedených obcí, ale konkrétně co se týče a 

co je zajímavé pro občany obce Selibice. 

1) Opoziční strana občané pro Staňkovice navrhli, aby byli všichni zastupitelé 

detailněji informováni o rozpočtech obce, kdy zastupitelstvo odsouhlasilo, aby 

dohled nad celým zpracováním spadal pod zastupitele p. Jána Cambela. 

2) ZO schválilo navýšení záloh na služby v obecních bytech cca. o 12 Kč. (přesnější 

informace v usnesení o jednání).  

3) ZO zatím zrušilo žádost o dotaci na zateplení ZŠ a MŠ Staňkovice z důvodu 

nevýhodnosti nabízených zakázek (nabízené ve výběrovém řízení). Obec by mohla 

dotaci na zateplení obdržet, ale pro obec nevýhoda při nedodržení podmínek 

dotace. Muselo by dojít k navrácení dotace, přičemž zatím výhodnější postup se 

jeví uhrazení zateplení ve výši cca. 350 000,-Kč., ze zdrojů obce.  Tento bod bude 

předmětem dalších jednání zastupitelů.  

4) Projednání ohledně umístění depolymerizace v bývalé vodárně ve Tvršicích. 

Starosta obce nabídl prezentaci zastupitele firmy, jenž má o tento záměr zájem. 

Ohledně tohoto bodu se ohradil zastupitel ze strany občané pro Staňkovice p. T. 

Herčík. T. Herčík okrajově seznámil zastupitele a občany s danou problematikou a 

nabídl oponenta (odborníka v oboru), pro zástupce firmy se záměrem užívat ve 

Tvršicích objekt k depolymerizaci. Toto zastupitelstvo odsouhlasilo s tím, že se 

bude muset domluvit termín schůzky k projednání.  

     Na veřejném zasedání se nacházel také již zmiňovaný zástupce firmy s daným 

záměrem zřídit ve Tvršicích provoz depolymerizace. Byl vyzván starostou, aby  

seznámil občany nacházející se na veřejném jednání s procesem depolymerizace a 

informací jak tento proces bude ovlivňovat ŽP v našich obcích. Ovšem občané, 

převážně z obce Tvršice s tímto záměrem v obci jednohlasně nesouhlasili. Tomuto 

zástupci nastolili několik argumentů, proč nechtějí v obci tento záměr respektovat 

a nepřejí si ho.  

     Po této nevoli všech občanů zastupitelstvo rozhodlo, že nemá smysl další 

schůzku a jednání s tímto zástupcem firmy, která by provozovala spalování látek 

(odpadu) dále svolávat a projednávat. 

 

  



5) Dále bylo v diskusi poděkováno zastupitelům (převážně bývalému starostovi p. 

Bartoňovi) za nainstalování foto pasti k zachycení řidičů nerespektující dopravního 

značení a přes zákaz vjíždění do ulice Selibic na pískovnu. Díky procesům, jako 

Petice občanů a foto pasti rapidně klesla fluktuace nákladních a jiných automobilů 

vjíždějících do pískovny. Možný pokles je také tím, že není stavební sezona a foto 

past byla naistalována v období od měsíce října do konce měsíce listopadu r.2014. 

I nadále bude ovšem občany sledován veřejný zájem ohledně provozu do 

pískovny. V dalším brzkém období bude jednat starosta s vedením pískovny 

Elznic, kdy vedení pískovny by mohlo mít návrh jak vyřešit jednou pro vždy 

provoz v Selibicích.  

 

            Zpracoval dne 26.11.2014 

 

                  Bc. Vitásek Josef  

 

  

 


